

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPEAL**

OTTAWA, 2005-07-29-09:45 EDT. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPEAL.  
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

---

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR APPEL**

OTTAWA, 2005-07-29-09:45 HAE. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LE JUGEMENT DANS L' APPEL SUIVANT.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

---

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments@scc-csc.gc.ca](mailto:comments@scc-csc.gc.ca)

(Reasons for judgments will be available shortly at: / Motifs des jugements disponibles sous peu à:

<http://www.lexum.umontreal.ca/csc-scc/en/rec/html/2005scc047.wpd.html>

<http://www.lexum.umontreal.ca/csc-scc/fr/rec/html/2005csc047.wpd.html>)

**30021**      **Her Majesty the Queen v. René Luther Hamilton** (Alta.) (Crim.)  
2005 SCC 47 / 2005 CSC 47

Coram:      McLachlin C.J. and Major, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella and Charron JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Edmonton), Number 0103-0394-A3, dated August 27, 2003, heard on January 14, 2005 is allowed on the count for counselling fraud and a new trial is ordered on that count, Major, Abella and Charron JJ., dissenting. The appeal is dismissed in relation to the three remaining counts.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel de l'Alberta (Edmonton), numéro 0103-0394-A3, en date du 27 août 2003, entendu le 14 janvier 2005 est accueilli en ce qui a trait au chef d'accusation concernant l'infraction d'avoir conseillé une fraude et la tenue d'un nouveau procès est ordonnée à cet égard. Les juges Major, Charron et Abella sont dissidents. L'appel est rejeté en ce qui concerne les trois autres chefs d'accusation.

---